
Dzeko: Powinniśmy grać na wielkich imprezach
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Edin Dzeko udzielił wywiadu dla sportnovi.bapodczas zgrupowania

drużyny narodowej Bośni.

- Jest wielu nowych graczy. To pierwsze zgrupowanie, na którym jesteśmy wszyscy

razem. Każdy mecz jest ważny dla drużyny, dla nowego trenera i aby zobaczyć

czego od nas chce. Najbliższe mecze towarzyskie i Liga Narodów pomogą przybliżyć

się do awansu do Mistrzostw Europy. 

Odnośnie możliwości, że najbliższe Euro będzie dla niego szansą na ostatni

wielki turniej, Dzeko mówi:

- Ciężko powiedzieć czy to będzie ostatnia szansa. Nie musimy myśleć o przeszłości

czy myśleć o tym, że to będą ostatnie eliminacje. Poza Mundialem w Brazylii ten

zespół powinien brać udział w innych ważnych imprezach. Nie trzeba nad sobą

płakać. Trzeba być dobrze przygotowanym.

O nowym trenerze Prosineckim...

- Dopiero co się spotkaliśmy. Nie wiem jeszcze czego od nas oczekuje. Ważne jest,

aby wszyscy byli na zgrupowaniu zdrowi. Nie należymy do grona wielkich zespołów,

które mają bardzo dużo wyborów. 
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